
 
 

Wnioski Komisji Rolnictwa i Zagospodarowania Gminy
na posiedzeniu w dniu 21 września 2021 r.

1. Komisja przyjęła informację o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 
roku wspólnie z KEKiS, KUZiSS i KBiF.
                                                                                                              (8 za, jednogłośnie)

2. Komisja negatywnie opiniuje pomysł ustanowienia formy ochrony przyrody – pomnika 
przyrody (lipa) w miejscowości Wilkanów. 

                                                               (7 za, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu)

3. Komisja wnioskuje do Rady Sołeckiej o przeznaczenie pewnej kwoty z funduszu 
sołeckiego na remont drogi gminnej nr 611 w miejscowości Idzików przy współudziale 
gminy.

                                                                                     (6 za, przy 1 wstrzymującym się
                                                                           1 radny nie brał udziału w głosowaniu)

4. Komisja podejmie decyzję w sprawie udostępnienia przejazdu przez teren (po byłej 
kotłowni osiedlowej) położony w Bystrzycy Kłodzkiej obręb Zabłocie po ponownej wizji 
lokalnej i spotkaniu z zainteresowanymi mieszkańcami.
                                                                       (7 za, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu)

5. Komisja nie widzi możliwości utrzymania przejazdu kolejowo-drogowego linii kolejowej nr 
276 Wrocław Główny – Międzylesie w ciągu drogi wewnętrznej dz. Nr 91, obręb Zabłocie z 
uwagi na brak zainteresowanych utrzymaniem przejazdu kolejowego. 

                                                                                              (5 za, przy 2 wstrzymującym się)
1 radny nie brał udziału w głosowaniu

6. Komisja po odbyciu wizji lokalnej i spotkaniu z wykonawcą uzgodniła, że wykonawca 
usunie wyciekającą ciecz na elewacji nieruchomości Wspólnoty Mieszkaniowej w Bystrzycy
Kłodzkiej przy Placu Wolności 2 na własny koszt . 
                                                                       (7 za, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu)


